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§ 4  
Interpellation om krav på företag som staden anlitar 
(nr 2016:31) 
Dnr 107-544/2016 

 
Beslut 

 Interpellationen är besvarad. 

 
Interpellationen 

Borgarrådet Brinck (M) har ställt en interpellation om krav på 

företag som staden anlitar. Kommunfullmäktige beslutade den 4 

april 2016 att interpellationen fick ställas. 

 

Borgarrådet Lindhagen (MP) besvarar interpellationen. 

 

I debatten yttrar sig borgarråden Brinck och Lindhagen. 

 

 

§ 5  
Bordläggning av interpellationer 

 
Beslut 

Kommunfullmäktige bordlägger interpellationerna nr 32 – 91 för 

år 2016. 

 

 

§ 6  
Nya interpellationer 

 

Följande interpellationer anmäls: 

 

1. Nr 2016:92 av Bo Arkelsten (M) om boendeparkering för 

vissa. RVII 

Dnr 107-2000/2016 

2. Nr 2016:93 av Bo Sundin (M) angående Akalla Busstorg. 

RI 

Dnr 107-2001/2016 

3. Nr 2017:1 av Erik Slottner (KD) om indraget stöd till 

föräldrastödkurserna ABC och Komet. RVI 

Dnr 107-80/2017 

 
Beslut 

1. Interpellationerna får ställas. 

2. Interpellationerna bordläggs.  
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§ 7  
Muntlig frågestund 

 
Fråga nr 1 

Borgarrådet König Jerlmyr (M) ställer en fråga om skolsatsning. 

 

Borgarrådet Wanngård (S) svarar på frågan. 

 
Fråga nr 2 

Borgarrådet Edholm (L) ställer en fråga om välfärdsutredningen. 

 

Borgarrådet Wanngård (S) svarar på frågan.  

 
Fråga nr 3 

Martin Westmont (SD) ställer en fråga. Tryggheten ökar är ett 

tidigare uttalande från Karin Wanngård. Står finansborgarrådet 

fast vid denna åsikt? 

 

Borgarrådet Wanngård (S) svarar på frågan.  

 
Fråga nr 4 

Karin Ernlund (C) ställer en fråga om Olympiska spelen. 

 

Borgarrådet Bjuggren (S) svarar på frågan.  

 
Fråga nr 5 

Erik Slottner (KD) ställer en fråga om lokala handlingsplaner mot 

våldsbejakande extremism. 

 

Borgarrådet Wanngård (S) svarar på frågan.  

 
Fråga nr 6 

Ulla Hamilton (M) ställer en fråga om Stockholms 

livsmedelscentrum. 

 

Borgarrådet Wanngård (S) svarar på frågan.  

 
Fråga nr 7 

Björn Ljung (L) ställer en fråga om plan för city. 

 

Borgarrådet Mogert (S) svarar på frågan.  

 


